

国际基因组学大会第十八届年会 (ICG-18) 摘要征集

1. 摘要内容

摘要应包括

- 1) 题目；
- 2) 提交人自我介绍 (姓名、单位、工作经历、研究领域, 每点请以1-2句话概括) ；
- 3) 摘要正文 (包括研究背景与重要性、研究方法、结果与讨论等) ；
- 4) 关键词 (3-5个) ；

2. 摘要格式：

- 1) 摘要请以英文撰写, 500字符以内。
- 2) 投稿前请仔细检查摘要内容、作者姓名、单位等信息。
- 3) 凡被录取且进行海报展示的摘要, 请提交人以图片格式 (1080 * 1920像素) 进行海报设计。

3. 提交方式：

邮箱：icg18@bictimes.cn

邮件标题：Abstract ICG-18+“摘要题目”+“摘要展示形式”+“提交人姓名”

4. 投稿截止时间：

2023年3月25日。

5. 审稿

所有摘要将经过同行专家审稿, 以决定是否录用。组委会及学术委员会将保证公平公正。相关结果将于2023年3月31日前以邮件告知摘要提交人。

6. 评奖

- 1) 录用的电子版摘要, 将收录在会议手册中, 奖金 100 人民币 (20 人)
- 2) 优秀的摘要, 将作为墙报在相关会场进行展示, 奖金 200 人民币 (10 人)
- 3) 特别优秀者在大会作口头报告 (英文), 共 15 分钟, 包含 3 分钟提问环节, 奖金 500 人民币 (2 人)

CALL FOR ABSTRACTS OF the 18th Annual Meeting of the International Conference on Genomics (ICG-18)

1. ABSTRACT CONTENT:

An abstract should include

- 1) Title
- 2) Submitter's self-introduction (name, employer, work experience, research field, please summarize each point in 1-2 sentences)
- 3) Abstract body (including research background and importance, methods, results and discussion, etc.)
- 4) Key words (3-5).

2. ABSTRACT FORMAT:

- 1) The abstract should be written in English, within 500 characters.
- 2) Please carefully check the abstract content, author's name, affiliation and other information before submission.
- 3) For all accepted abstracts for poster presentation, please submit posters in image format (1080*1920 pixels).

3. SUBMISSION METHOD:

Email: icg18@bictimes.cn

Subject of the Email : Abstract ICG-18+ "Abstract Title" + "Abstract Presentation Form" + "Name of Submitter"

4. SUBMISSION DEADLINE:

March 25, 2023.

5. REVIEW:

All abstracts will be reviewed by peer experts for acceptance. The Organizing Committee and Academic Committee will ensure fairness and impartiality. The results will be notified to abstract submitters by email by March 31, 2023

6. AWARDS:

- 1) The accepted electronic abstract will be included in the conference manual, and the bonus is 100 RMB (20 people).
- 2) Excellent abstracts will be displayed as wall papers in relevant venues, with a bonus of RMB 200 (10 people).
- 3) Oral presentation at the conference for outstanding candidates, the oral presentation in English is 15 minutes in total, including 3 minutes Q&A session, bonus: 500 RMB (2 persons)